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Z A P I S N I K  
SA IX. SJEDNICE 

GRADSKOG VIJEĆA GRADA NOVALJE 
održane dana 17. studenog  2016.g. u Gradskoj vijećnici Grada Novalje s  

početkom u 09,00 sati  
 
 

Sjednici nazočni:   
 

1. Vesna Šonje Allena, predsjednica Gradskog vijeća  
2. Zvonko Vrtodušić 
3. Marijan Badurina 
4. Aleksij Škunca 
5. Marin Lončarić 
6. Anton Denona 
7. Albert Semenčić 
8. Robert Badurina 
9. Jurica Palčić 
10. Lukica Šuljić 
11. Ljubomir Kurilić 
12. Mariella Pehovac 

 
Odsutni  vijećnici: 
13. Valentina Tomulić Trgovčević 

 
Ostali nazočni: 

1. Ante Dabo, gradonačelnik Grada Novalje 
2. Ivana Kurilić, pročelnica Upravnog odjela 
3. Margareta Škunca Čepulo, pročelnica Upravnog odjela 
4. Lucie Zubović, referent 
5. Nenad Peranić, direktor JP Komunalije Novalja  
6. Mirjana Palčić, pomoćnica direktora JP Komunalije Novalja  
7. Mr. sc. Ines Rožanić, MBA (prezentacija projekta aglomeracije Novalja) 

 
 
Predsjednica Vesna Šonje Allena otvorila je sjednicu, pozdravila je sve nazočne i predložila 
da se izvrši prozivka radi utvrđivanja nazočnosti vijećnika. 
Prozivkom je utvrđeno da je sjednici nazočno 12 vijećnika. 
 
Zatim je predsjednica Vesna Šonje Allena pozvala gradonačelnika Antu Dabo da podnese 
izvješće o aktivnostima gradskih službi od zadnje održane sjednice. 
Gradonačelnik Ante Dabo kratko je upoznao vijećnike s aktivnostima gradskih službi i 
istaknuo aktivnosti oko uređenja  ulica u jezgri za koje kreću radovi ovih dana, radovi na 
sanaciji rive u Zubovićima su u tijeku, projekti vezani za Fond zaštite okoliša – sanacija 
odlagališta Caska, radovi su u završnoj fazi, koordinacije se redovno održavaju, za sortirnicu 
imamo ishodovanu građevinsku dozvolu i s Fondom za zaštitu okoliša  bi trebalo ići 
financiranje ovog projekta, već iza nove godine trebalo bi provesti kampanju vezano za 
selektiranje kućnog otpada, upoznao je vijećnike s planom zbrinjavanja mulja  iz pročišćivača  
koje će se zbrinjavati u zatvorenom komposteru zajedno sa drugim pripadajućim otpadom, za 
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projekt aglomeracije radi se izvedbeni troškovnik i podijeljen je u šest dijelova odnosno šest 
javnih nabava što je puno bolje nego jedna velika javna nabava, projekt uređenja plaže Jadra 
je prezentiran u ministarstvu kao tematska plaža i biti će sufinancirana sredstvima Fonda i 
našim sredstvima, LAG u kojem je uključeno odnosno konstituiran je od pet JLS ima 
odobreno 6 mil. kuna što znači da će naši poduzetnici, OPG-ovci moći aplicirati u idućoj 
godini za svoje projekte. Demantirao je informacije o raspolaganju  sredstvima i visini 
prihoda  dvaju trgovačkih društava u vlasništvu Grada Novalje koje su iznesene na službenom 
profilu jedne stranke, gdje se kaže da Skupština društva troši godišnje 90 mil. kuna i to je laž 
jer ukupno ova dva društva  imaju oko 30 mil. kuna kojima upravlja uprava društva, a ne 
Skupština tj. gradonačelnik. 
 
AKTUALNI SAT 
 
Vijećnik Aleksij Škunca 

1. Čuli smo da je na javnoj tribini dogradonačelnik rekao da je bivši, mi službeno nismo 
o tome obaviješteni, a ne navodi se ni u dostavi materijala,  pa zbog informiranosti 
javnosti Novalja trenutno nema zamjenika gradonačelnika. 

2. Pitanje za predsjednicu Gradskog vijeća; na prošloj sjednici Gradskog vijeća nazočili 
su dvoje građana koji su sudjelovali u raspravi koja je dozvoljena, ali da ne postane 
praksa da građani koji su bili uključeni u rad Vijeća, dolaze tu i sudjeluju u raspravi 
kad politička stranka koju je on tada predstavljao ima svoga predstavnika u Vijeću  i 
da se okrenemo aktualnostima. O svemu možemo razgovarati ali mislim da to ne bi 
bila dobra praksa i nije u duhu Poslovnika da građani koji imaju na to legitimno pravo, 
dolaze raspravljati i polemizirati u trajanju od 10 – 15 minuta. 

Gradonačelnik Ante Dabo 
1. Mislio sam da ćete reagirati na moju izjavu vezano za skupštinu Komunalija i 

Arburože, a što se tiče zamjenika gradonačelnika smatram da je on jedan korektan, 
dosljedan i čestit čovjek koji se  na žalost nije  mogao aktivnije uključiti u rad grada, 
osim za temu luke i marine te sudjelovanje u radu Stožera zaštite i spašavanja. Nismo 
zaprimili njegovu ostavku, a njemu osobno mogu samo zahvaliti. 

Predsjednica Vesna Šonje Allena 
2. Podržavam sudjelovanje građana u radu Gradskog vijeća  i nadam se kad budemo 

imali kulturni centar da će građana biti još više, a i kolegi Semenčiću sam dozvolila da 
izlaže duže od predviđenog. 

 
  
Vijećnik Albert Semenčić 

1. Gdje ima toliko sigurnosti i podataka da nema pismene ostavke dogradonačelnika, ja 
sam dobio informaciju da je stigla u grad pismena ostavka dogradonačelnika. 

2. Da li predsjednica Gradskog vijeća radi neke projekte  za Grad i da li je to sukob 
interesa? 

3. Tko financira plakate za referendum za luku i marinu Novalja? 
 
Predsjednica Vesna Šonje Allena  
         Za Grad ne radim ništa, a ako budem radila to će biti donacija. Ono što sam radila je    
         društveni dom u Staroj Novalji  ali to je bilo prije nego što sam ušla u politiku i postala      
         predsjednica Gradskog vijeća. 
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Gradonačelnik Ante Dabo 
1. Grad financira plakate jer je to projekt Grada i ima legitimno pravo na to, a mjesta 

u city lightovima i jumbo plakate ne plaćamo ništa.  
 
Vijećnik Lukica Šuljić 
 Bio sam u tzv. misionarskim pohodima gradonačelnika po mjesnim odborima gdje    

sam vidio jednu dobru koordinaciju grada s okolnim naseljima gdje oni prihvaćaju 
jedan ovakav projekt koji se tiče Grada Novalje isto tako su zadovoljni radovima na 
području mjesnih odbora što se vidi po dobroj posjećenosti tih skupova.  
Također bi se osvrnuo na jučerašnji skup u hotelu Loža koji bi se mogao nazvati skup 
protiv  gradonačelnika Daba i htio bi postaviti gosp. Škunca pitanje: Po čemu je bio 
Vaš projekt one  marine prihvatljiviji i bolji nego što je ovaj kojeg nudi sada  Grad 
Novalja i tko je bio vlasnik onoga projekta za razliku od ovoga kojeg je vlasnik Grad 
Novalja?  

 
Predsjednica Vesna Šonje Allena istaknula je  da na aktualnom satu,  sukladno Poslovniku 
vijećnici pitanja  mogu postavljati samo gradonačelniku.  
   
Vijećnik Ljubomir Kurilić 
Mislim da je legitimno pravo svakog građanina da se izjasni za ili protiv i da izađe ili ne na 
referendum. Smatram da se nije napravila SWOT analiza i analiza zaštite okoliša i  obale što 
je manjkavost po ovom pitanju. 
Čuli smo više puta o slobodnoj ispaši ovaca na području Barbata pa me interesira da li 
gradske službe mogu dostaviti vijećnicima sve te prepiske i dokumente o tome? 
 
Gradonačelnik Ante Dabo 
Da, možete dobiti sve dokumente službe će Vam dostaviti. 
 
Verifikacija Zapisnika s VIII. sjednice Gradskog vijeća održane dana 17. listopada 2016. 
godine izvršena je uz primjedbu vijećnika Aleksija Škunca; na strani 3. treba izmijeniti 
smisao rečenice da glasi:  „Zaključio je da u ovom dijelu Klub vijećnika ne može podržati 
ovakvo pitanje jer je ono dvosmisleno i nije se poštivala procedura u redoslijedu“. 
 
Kako je do početka sjednice, sukladno Poslovniku stigao prijedlog za nadopunu dnevnog reda 
predsjednica Vesna Šonje Allena predložila je glasovanje o točki dnevnog reda: 
 

1. Prijedlog izmjene i dopune programa raspodjele spomeničke rente za  2016. godinu 
 

te predložila da ovo bude razmatrano kao točka 10. dnevnog reda, a sve sljedeće točke se 
pomiču za jedno mjesto tako da ima ukupno 14. točaka dnevnog reda. 
 
DNEVNI RED: 
 

1. Prijedlog I. izmjene i dopune  Proračuna Grada Novalje za 2016. godinu  
2. Prijedlog I. izmjene Plana  razvojnih programa  Grada Novalje za razdoblje   

2016 - 2018. godine 
3. Prijedlog I.  izmjene i dopune Programa održavanja komunalne infrastrukture na 

području Grada Novalje u 2016. godini  
4. Prijedlog I. izmjene i dopune Programa građenja objekata i uređaja komunalne 

infrastrukture  za 2016. godinu  
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5. Prijedlog I.  izmjene i dopune Programa javnih potreba u socijalnoj skrbi i zdravstvu  
za 2016. godinu 

6. Prijedlog I.  izmjene i dopune Programa   javnih potreba u kulturi  za 2016. godinu 
7. Prijedlog I. izmjene i dopune Programa javnih potreba u obrazovanju za 2016. godinu 
8. Prijedlog I. izmjene i dopune Programa javnih potreba u sportu   za 2016. godinu 
9. Prijedlog I. izmjene i dopune Programa javnih potreba u području djelovanje udruga 

građana Grada Novalje za 2016. godinu 
10. Prijedlog I. izmjene i dopune Programa raspodjele spomeničke rente za 2016. godinu 
11. Nacrt prijedloga Proračuna Grada Novalje za 2017. godinu 
12. Prijedlog Odluke o izboru osobe za obavljanje komunalne djelatnosti održavanja javne 

rasvjete na području Grada Novalje za 2016/2018 godinu 
13. Prijedlog  I. izmjene i dopune Odluke o javnom redu i miru na području Grada Novalje 
14. Prijedlog Odluke o prihvaćanju radne verzije projekta „Izrada studijske dokumentacije 

i aplikacije za prijavu projekta za aglomeraciju Novalja“. 
 
 
AD/1 Prijedlog I. izmjene i dopune  Proračuna Grada Novalje za 2016. godinu   
 Uvodno obrazloženje iznijela je Spomenka Tamarut voditeljica Odsjeka za proračun i 
financije i iznijela prijedlog stavki kod kojih se predlažu izmjene u odnosu na proračun koji je 
usvojen krajem travnja. 
U raspravi  vijećnik  Robert Badurina ocijenio je planiranje šeprtljavim jer se planira 60 mil. 
kuna, a smanjuje se na 50 mil. kuna i konstatirao da od svih hvaljenih projekata nijedan nije 
realiziran. 
Gradonačelnik Ante Dabo odgovorio  je da bi bio najsretniji da se sredstva za te projekte nisu 
planirala u proračunu,  ali nije moguće aplicirati za sredstva fondova ako nije predviđeno i 
dodao da se na natječaje nije moglo prijaviti jer ih Vlada nije raspisala. 
Vijećnik  Lukica Šuljić predložio je da se prostor Gozdenice dok se ne uredi pretvori u 
parkirališni prostor, a gradonačelnik Ante Dabo odgovorio je da bi rekonstrukcija mogla 
krenuti polovinom iduće godine ako se prihvati pa ne bi imalo smisla uređivati. 
Vijećnik  Aleksij Škunca osvrnuo se na uređenje prostora Gozdenica odnosno kulturnog 
centra što podržava jer je prioritet ulaganja, te upitao koliko Grad sudjeluje u projektu Biljane 
donje, donacije Turističkoj zajednici i put u Ukrajinu koji je išao na teret grada? 
Gradonačelnik Ante Dabo odgovorio je da projekt Biljane donje uključuje područje županije 
Ličko-senjske i Zadarske, rješava pitanje komunalnog otpada, a gradnja bi trebala ići iduće 
godine. 
Što se tiče Ukrajine koja nije naše turističko tržište, rekao je, posjet je više bio kulturna 
razmjena, a  u Ukrajinu je organizirano išao autobus s predstavnicima cijelog otoka i s 
područja Zadra pa su i troškovi podijeljeni. 
Vijećnik Jurica Palčić ispred HSS-a dao je podršku izmjenama proračuna jer je HSS podržao i 
proračun, istaknuo važnost osnivanja poduzetničkog inkubatora i rekao da se od prijedloga za 
izgradnju ceste rotor Novalja – Škuncini stani Gajac - Braničevica ne bi trebalo odustati u 
2017. ili 2018. godini jer je ova prometnica vrlo bitna. 
Gradonačelnik Ante Dabo vezano za prometnicu prema Gajcu obrazložio je da je rok za 
prijavu na natječaj do 23. 12., a imovinsko pravni odnosi nisu riješeni i realno nije moguće 
pripremiti dokumentaciju za prijavu, zato se odustalo od toga za ovu godinu. Istaknuo je i 
druge projekte koji su u izradi ili gotovi za realizaciju; uređenje Caskinog puta, Gundulićeve 
ulice, rotor Caskin put – Obilaznica u dogovoru sa ŽUC-om, rotor Anđelka, a od ovog 
projekta prema Gajcu i Škuncinim stanima  Grad neće odustati. 
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Predsjednica Vesna Šonje Allena odredila je pauzu od pet minuta radi situacije s poštom 
Grada Novalje koja je pronađena u kontejneru za smeće. 
 
Nakon pauze pristupilo se glasovanju.  
Predsjednica Vesna Šonje Allena dala je prijedlog izmjene i dopune Proračuna  na glasovanje 
kojem je pristupilo 12 vijećnika. 
Glasovanjem, sa 7 (sedam) glasova za i 5 (pet) suzdržanih Gradsko vijeće donijelo je  

I. izmjene i dopune Proračuna Grada Novalje za 2016. godinu   
 
AD/2 Prijedlog I. izmjene Plana  razvojnih programa  Grada Novalje za razdoblje   

2016 - 2018. godine Uvodno obrazloženje iznijela je Spomenka Tamarut voditeljca Odsjeka za proračun i 
financije i upoznala vijećnike s prijedlogom izmjene Plana razvojnih programa koji se odnosi 
na razdoblje od dvije godine, a sve u skladu s izmjenama proračuna. 
Po prijedlogu nije bilo rasprave. 
Predsjednica Vesna Šonje Allena dala je prijedlog na glasovanje kojem je pristupilo 12 
vijećnika. 
Glasovanjem, sa 7 (sedam) glasova za i 5 (pet) suzdržanih Gradsko vijeće donijelo je  

I. izmjene Plana razvojnih programa za 2016. godinu     
 

AD/3 Prijedlog I.  izmjene i dopune Programa održavanja komunalne infrastrukture na 
području Grada Novalje u 2016. godini  Uvodno obrazloženje iznijela je pročelnica Upravnog odjela Margareta Škunca Čepulo i 

upoznala vijećnike sa prijedlogom za izmjene stavki u programu održavanja. 
Vijećnik Aleksij Škunca upitao je za stavku rekonstrukcije prometnice sa ŽUC-om, a 
Margareta Škunca Čepulo odgovorila je da se odnosi na rekonstrukciju prometnice sa ŽUC-
om Stara Novalja od Planjke do Livića koja nije realizirana. 
Predsjednica Vesna Šonje Allena dala je prijedlog na glasovanje kojem je pristupilo 12 
vijećnika. 
Glasovanjem, sa 7 (sedam) glasova za i 5 (pet) suzdržanih Gradsko vijeće donijelo je  

I. izmjene i dopune  Programa održavanja komunalne infrastrukture na području 
Grada Novalje u 2016. godini  

       
AD/4 Prijedlog I. izmjene i dopune Programa građenja objekata i uređaja komunalne 
infrastrukture  za 2016. godinu  Uvodno obrazloženje iznijela je pročelnica Upravnog odjela Margareta Škunca Čepulo i 
upoznala vijećnike sa prijedlogom za izmjene stavki u programu građenja. 
Po prijedlogu nije bilo rasprave. 
Predsjednica Vesna Šonje Allena dala je prijedlog na glasovanje kojem je pristupilo 12 
vijećnika. 
Glasovanjem, sa 7 (sedam) glasova za i 5 (pet) suzdržanih Gradsko vijeće donijelo je  

I. izmjene i dopune  Programa građenja komunalne infrastrukture na području 
Grada Novalje u 2016. godini   

AD/5 Prijedlog I.  izmjene i dopune Programa javnih potreba u socijalnoj skrbi i 
zdravstvu  za 2016. godinu Uvodno obrazloženje iznijela je pročelnica Upravnog odjela Margareta Škunca Čepulo i 
upoznala vijećnike sa prijedlogom za izmjene stavki u programu socijalne skrbi i zdravstva 
prema kojem se financiraju socijalne potrebe. 
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Vijećnica Mariella Pehovac postavila je pitanje  financiranja Crvenog križa Novalja, a 
pročelnica Margareta Škunca Čepulo odgovorila je da sukladno zakonu Grad ima obavezu 
financiranja Crvenog križa, a kako Novalja nema osnovan CK najbliži nam je u Pagu. 
Pročelnica Ivana Kurilić odgovorila  je da je Grad uputio zahtjev Hrvatskom crvenom križu 
za osnivanje Crvenog križa u Novalji odgovorili su da su zahtjev  proslijedili CK Ličko-
senjske županije i  CK Pag i čekaju njihovo očitovanje. 
 
Predsjednica Vesna Šonje Allena dala je prijedlog na glasovanje kojem je pristupilo 12 
vijećnika. 
Glasovanjem, sa 7 (sedam) glasova za i 5 (pet) suzdržanih Gradsko vijeće donijelo je  

I. izmjene i dopune  Programa javnih potreba u socijalnoj skrbi i zdravstvu  u 
2016. godini  

 
AD/6 Prijedlog I.  izmjene i dopune Programa   javnih potreba u kulturi  za 2016. 
godinu Uvodno obrazloženje iznijela je pročelnica Upravnog odjela Margareta Škunca Čepulo i 
upoznala vijećnike sa prijedlogom za izmjene stavki u programu kulture prema kojem se 
financiraju kulturne manifestacije i događanja. 
Vijećnik Aleksij Škunca primijetio je da se stavka Novaljsko kulturno ljeto udvostručila od 
planirane i rekao da nije protiv već predlaže da se realnije planira. 
Predsjednica Vesna Šonje Allena dala je prijedlog na glasovanje kojem je pristupilo 12 
vijećnika. 
Glasovanjem, sa 7 (sedam) glasova za i 5 (pet) suzdržanih Gradsko vijeće donijelo je  

I. izmjene i dopune  Programa javnih potreba u kulturi za  2016. godinu 
 
AD/7 Prijedlog I. izmjene i dopune Programa javnih potreba u obrazovanju za 2016. 
godinu Uvodno obrazloženje iznijela je pročelnica Upravnog odjela Margareta Škunca Čepulo i 
upoznala vijećnike sa prijedlogom za izmjene stavki u programu obrazovanja prema kojem se 
iz proračuna financiraju potrebe odgoja i obrazovanja. 
U raspravi vijećnik Robert Badurina predložio je da se Grad aktivnije uključi u sufinanciranje 
glazbene škole Mirković  jer je roditeljima to veliki izdatak, a time je i interes za pohađanje 
škole značajno manji. 
Vijećnik Aleksij Škunca informirao je  vijećnike da je u dogovoru s gradonačelnikom škola 
raspisala natječaj za logopeda i nitko se nije javio na natječaj. 
Vijećnik Jurica Palčić predložio je da Grad financira 100% školske udžbenike pa bi 
roditeljima ostalo više za ostale dječje aktivnosti. 
Predsjednica Vesna Šonje Allena dala je prijedlog na glasovanje kojem je pristupilo 12 
vijećnika. 
Glasovanjem, sa 7 (sedam) glasova za i 5 (pet) suzdržanih Gradsko vijeće donijelo je  

I. izmjene i dopune  Programa javnih potreba u obrazovanju za  2016. godinu 
 
AD/8 Prijedlog I. izmjene i dopune Programa javnih potreba u sportu   za 2016. godinu Pročelnica Upravnog odjela Margareta Škunca Čepulo upoznala je vijećnike sa izmjenama u 
programu sporta za 2016.g. prema kojem se iz proračuna financiraju potrebe sportskih udruga. 
Po prijedlogu nije bilo rasprave. 
Predsjednica Vesna Šonje Allena dala je prijedlog na glasovanje kojem je pristupilo 12 
vijećnika. 
Glasovanjem, sa 7 (sedam) glasova za i 5 (pet) suzdržanih Gradsko vijeće donijelo je  

I. izmjene i dopune  Programa javnih potreba u sportu za  2016. godinu 
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AD/9 Prijedlog I. izmjene i dopune Programa javnih potreba u području djelovanja 
udruga građana Grada Novalje za 2016. godinu Uvodno obrazloženje iznijela je pročelnica Upravnog odjela Margareta Škunca Čepulo i 
upoznala vijećnike s prijedlogom za izmjene stavki u programu prema kojem se financiraju 
potrebe udruga građana. 
Po prijedlogu nije bilo rasprave. 
Predsjednica Vesna Šonje Allena dala je prijedlog na glasovanje kojem je pristupilo 12 
vijećnika. 
Glasovanjem, sa 7 (sedam) glasova za i 5 (pet) suzdržanih Gradsko vijeće donijelo je  

I. izmjene i dopune  Programa javnih potreba u području djelovanja udruga 
      građana  za  2016. godinu 

 
AD/10 Prijedlog I. izmjene i dopune Plana raspodjele sredstava spomeničke rente za 
2016. godinu  Uvodno obrazloženje iznijela je pročelnica Ivana Kurilić i upoznala vijećnike sa prijedlogom 
izmjene plana raspodjela spomeničke rente koja se mijenja sukladno  izmjeni Odluke  o 
spomeničkoj renti. 
Po prijedlogu nije bilo rasprave. 
Predsjednica Vesna Šonje Allena dala je prijedlog na glasovanje kojem je pristupilo 12 
vijećnika. 
Glasovanjem, s 11 (jedanaest) glasova za i 1 (jednim) suzdržanim Gradsko vijeće donijelo je  
 

I. izmjene i dopune  Plana raspodjele spomeničke rente za 2016. godinu   
      za  2016. godinu  

AD/11 Nacrt prijedloga Proračuna Grada Novalje za 2017. godinu Spomenka Tamarut, voditeljica Odsjeka za proračun i financije iznijela je obrazloženje Nacrta 
proračuna za 2017. godinu, a gradonačelnik Ante Dabo nadopunio je obrazloženje. 
Vijećnik Aleksij Škunca  postavio je pitanje za kulturni centar Gozdenica koji je 
organizacijski smješten u Odsjek za EU fondove te da li se projekt Vatrogasni dom odnosi na 
postojeću lokaciju ili  novu? Spomenka Tamarut obrazložila je da je ta služba najbolje 
upoznata s projektom i prati pa je stoga tamo i uvršten, a gradonačelnik Ante Dabo odgovorio 
je da je projekt za Vatrogasni dom na postojećoj lokaciji, proširenje.  
Na Nacrt prijedloga proračuna mogu se dostaviti amandmani do 28. studenog 2016.g. 
O ovom prijedlogu se ne glasuje. 
 
AD/12 Prijedlog Odluke o izboru osobe za obavljanje komunalne djelatnosti održavanja 
javne rasvjete na području Grada Novalje za 2016/2018 godinu. Uvodno obrazloženje iznijela je pročelnica Upravnog odjela Margareta Škunca Čepulo i 
upoznala vijećnike sa procedurom izbora osobe za obavljanje komunalne djelatnosti 
održavanja javne rasvjete na području Grada Novalje. 
Povjerenstvo je provelo natječaj  na koji se javio samo jedan ponuđač i budući da zadovoljava 
sve uvjete predlaže se da se prihvati njegova ponuda. 
U raspravi, vijećnik Aleksij Škunca zatražio je da se precizira period i primijetio da je cijena 
održavanja javne rasvjete narasla od zadnjeg javnog natječaja. 
Predsjednica Vesna Šonje Allena dala je prijedlog na glasovanje kojem je pristupilo 12 
vijećnika. 
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Glasovanjem, s 12 (dvanaest) glasova za  Gradsko vijeće donijelo je   
Odluku o izboru osobe za obavljanje komunalne djelatnosti održavanja javne rasvjete 
na području Grada Novalje za 2016/2018 godinu   
AD/13 Prijedlog  I. izmjene i dopune Odluke o javnom redu i miru na području Grada 
Novalje Uvodno obrazloženje po prijedlogu izmjene Odluke o javnom redu i miru iznijela je 
pročelnica Margareta Škunca Čepulo, a gradonačelnik Ante Dabo nadopunio je obrazloženje. 
U raspravi  vijećnik  Aleksij Škunca podržao prijedlog i predložio da se za ponavljanje 
učinjenog prekršaja poveća kazna, vijećnik  Anton Denona također je podržao prijedlog, 
vijećnik Ljubomir Kurilić podržao je prijedlog uz primjedbu da Novalja postaje policijski 
grad te sugerirao da treba raditi na preventivi i za početak samo opominjati i upozoravati. 
Vijećnica Mariella Pehovac podržala je prijedlog i zaključila da ovdje preventiva ne pomaže 
jer se radi o pretežno mladim ljudima koji su na odmoru, a vijećnik Jurica Palčić rekao je da 
treba uključiti i agencije koje pune smještajne objekte i sklapaju ugovore i  nose dijelom 
odgovornost. 
Predsjednica Vesna Šonje Allena dala je prijedlog na glasovanje kojem je pristupilo 12 
vijećnika. 
Glasovanjem, sa 11 (jedanaest) glasova za  i 1 (jednim) suzdržanim  Gradsko vijeće donijelo 
je    

I. izmjene i dopune Odluke o javnom redu i miru na području Grada Novalje  
 
AD/14 Prijedlog Odluke o prihvaćanju radne verzije projekta „Izrada studijske 
dokumentacije i aplikacije za prijavu projekta za aglomeraciju Novalja“ Uvodno obrazloženje o projektu aglomeracije Novalja iznio je Nenad Peranić, direktor JP 
Komunalije d.o.o. Novalja i upoznao vijećnike sa procedurom izrade projekta. 
 
Mr.sc. Ines Rožanić održala je kratku prezentaciju investicije i financijskih efekata. 
Rasprave po izlaganju nije bilo. 
Predsjednica Vesna Šonje Allena dala je prijedlog na glasovanje kojem je pristupilo  
11 (jedanaest) vijećnika. 
Glasovanjem, sa 11 (jedanaest) glasova za Gradsko vijeće donijelo je  
 
Odluku o prihvaćanju radne verzije projekta „Izrada studijske dokumentacije i 
aplikacije za prijavu projekta za aglomeraciju Novalja“.  
 
Sjednica završena u 12,50 sati 
 Klasa: 021-05/16-01/22 
Urbroj: 2125/06-02-16-02 
Novalja, 22 . studeni   2016.  godine  
 
 
 
Zapisnik izradila                 Predsjednica  
                 Gradskog vijeća  
Lucie Zubović       Vesna Šonje Allena,dipl.ing.arh
        


